
 
 

 

Protokoll 
Lokal Närvårdssamverkan Ulricehamn  
17 september 2021 
Tid: 08:30-10:00 

Plats: Teams 

Omfattning:  §34 - §44 

Närvarande 
Magnus Andersson Neumann  ordförande  Ulricehamns kommun 

Lena Frimansson  sekreterare  Ulricehamns kommun 

 

Anna-Lena Ingelhag tf vårdcentralchef Närhälsan 

Malin Anell  enhetschef   Närhälsan Rehab R7 

Marie-Louise Borén tf klinikchef  Folktandvården Ulricehamn 

Björn Bonnevier verksamhetschef Hälsobrunnens Vårdcentral 

 

Anna-Karin Asp Berg verksamhetschef Ulricehamns kommun 

Nina Landström verksamhetschef Ulricehamns kommun 

Ann-Christin Efraimsson verksamhetschef Ulricehamns kommun 

Elvy Johansson MAS  Ulricehamns kommun 

Julia Eriksson folkhälsostrateg  Ulricehamns kommun  

Gülsen Özdenkos barn- och utbildningschef Ulricehamns kommun 

 

Frånvarande 
Elena Exner vårdenhetschef  SÄS Vuxenpsykiatri   

Ulrika Bramstång Bengtsson  vårdenhetschef  SÄS Barn och ungdomspsykiatri 

Johan Leo Bergfors vårdenhetschef  SÄS Ortopedi/Geriatrisk och 

              akutvårdsavdelning/Osteoporosmottagning 

Fanny Johansson verksamhetschef Attendo 

Kristina Rosenberg verksamhetschef Ulricehamns kommun 

 
Inbjudna 
Maria Glemfelt Utvecklings controller/ SIP-samordnare SÄS 

Helen Simonen SIP samordnare Närhälsan 

Linda Petersson enhetschef  Ulricehamns kommun 

 
 

 

§34 Mötets öppnande 

Ordförande hälsar alla välkomna. 

 

§35 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§36 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkänns. 
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§37 Val av justerare 

Anna-Lena Ingelhag utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§38 Rapport från delregionalsamverkan 

Mötesordförande ger rapport från senaste delregional samverkan. 

Se Närvårdssamverkan hemsida. 

 

§39 Fortsatt arbete med SIP 

Maria Glemfelt ger information om arbetet med SIP, Stärkt arbete med SIP i 

Södra Älvsborg! Viktigt att i vårdbegäran ange om det finns SIP sedan tidigare. 

 

Närhälsan 

SIP samordnare Helen Simonen. 

 

Vårdcentral Hälsobrunnen 

SIP samordnare Annicka Rolfsson och Eva Claesson. 

 

Primärvård Rehab 

Primärvård rehab har SIP samordnare centralt. 

 

Folktandvård 

SIP berör inte deras arbete i nuläget. 

 

Ulricehamns kommun 

SIP samordnare är Emilia Svensson. 

 

Linda Petersson enhetschef vid rehabenheten samt aktiv i nuvarande  

vårdplaneringsteam i Ulricehamns kommun kommer att medverka vid SIP  

samordnarnas uppstartsmöten.  

 

Anna-Karin Asp Berg delger att det råder fundering gällande SAMSA och den 

interna sekretessen. 

 

Elvy Johansson MAS önskar vara delaktig i arbetet med SIP. 

 

Ann-Christin Efraimsson nämner att gällande psykiatri och LSS så använder man  

SIP och viktig part är här Primärvården. SAMSA, sekretess blir då en fråga eftersom  

det blir fler parter? Då vissa brukare inte är inskrivna i hemsjukvård uppstår 

emellanåt problematik gällande vårdbegäran. 

Socialpsykiatrin och individ- och familjeomsorg, där förekommer SIP och då ofta i 

samverkan med sektor lärande. 

 

Gülsen Özdenkos delger att de arbetar med de olika modellerna och skolutveckling  

och stöd är informerade. En mötesstruktur är framtagen och man ser positiva resultat. 

 

Beslut: SIP blir en stående punkt vid Lokal Närvårdssamverkan. 
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§40 Utvärdering sommarperioden 

Alla närvarande parter rapporterar om att sommaren varit ansträngd. Ulricehamns 

kommun arbetar med en utvärdering av rekryteringsprocess och man ser till 

möjlighet av ett ökat samarbete där vissa moment kan samordnas, exempelvis 

introduktion. 

 

§41 Statsbidrag – Läkarmedverkan i kommunal äldreomsorg 

Mötesordföranden informerar om riktat statsbidrag gällande Läkarmedverkan i 

kommunal äldreomsorg, finns det tankar om detta i regionen? 

Beslut: Maria Glemfelt för frågan upp i organisationen och återkopplar. 

 

§42 Coronapandemin 

Ulricehamns kommun 

Man ser att vaccination i kombination av skyddsutrustning har gett positivt resultat. 

Inga smittade brukare sedan juni månad. Dock är personal uppgivna över att använda 

skyddsutrustningen. Smittspårning och egen test av vår personal fortgår.  

Egna restriktioner i Ulricehamns kommun gällande skyddsutrustning vilket har 

medför att övriga smittsamma virussjukdomar har minskat. 

 

SÄS 

I dagsläget vårdas 11 st coronapatienter varav respiratorvård av 1 patient. 

Akutmottagning har mycket besök relaterat till Covid-19. 

 

Hälsobrunnen 

Statistik från regionen om vaccinationsläget i Västra Götaland visar att Ulricehamn 

ligger i topp tio med ett medelvärde på 80 %. Vaccinationer kommer att påbörjas till 

ungdomar 12 år och uppåt.  

2 oktober, stora vaccinationsdagen, en kampanjdag för vaccination där Hälsobrunnen 

medverkar. 

 

§43 Ulricehamns kommuns deltagande i NAV-teamet 

Information om att Ulricehamns kommun nu är deltagande i NAV-teamet. 

 

§44 Övriga frågor 

Anna-Karin Asp Berg 

Brukare med psykisk ohälsa vid vård- och omsorgsboenden, svårigheter med att få 

läkarkontakt gällande behandling. Viktigt med bedömning och rätt behandling. Hur 

tänker man? 

 

Dialog: 

Hälsobrunnen; Vi har ansvar, har vi från Hälsobrunnen felat så önskar man få besked 

om det. Tacksam för dialog om detta. 

Närhälsan; Instämmer med Hälsobrunnen. 

 

Beslut: Analys av avvikelser via MAS och verksamhetschef som arbetar vidare med 

frågan tillsammans med berörda enhetschefer.  
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Nästa möte 

2021-11-26 Teams 

 

Mötet avslutas  
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Dokumentet är signerat med Visma Addos tjänst för digital signering.
Signaturerna i detta dokument är juridiskt bindande. Undertecknarens identitet är registrerad och listad här nedan.

Med min signatur bekräftar jag innehållet i ovanstående dokument.

Serienummer: F85Byxb7rWVqDVRUvqD76w

Lena Katarina Frimansson

2021-09-27 18:19

Serienummer: 64+Xaq8MPzefxWnDXiw98Q

Lars Magnus Andersson Neumann

2021-09-28 07:20

Serienummer: jP9QRdRVxeWCbtT8suniYw

ANNA-LENA INGELHAG
Justerare

2021-09-28 09:52

Detta dokument är signerat med Visma Addos tjänst för digital signering. 
Certifikat i detta dokument är säkra och validerade med hjälp av de 
matematiska hashfunktionerna i originaldokumentet.

Dokumentet är låst för ändringar och har en tidsstämpel med ett certifikat 
från en pålitlig tredje part. Alla kryptografiska signeringscertifikat är 
inbäddade i PDF-filen och kan användas för godkännande i framtiden.

Hur man verifierar att dokumentet är i original
Detta dokument är skyddat med ett Adobe CDS-certifikat. När du öppnar 
dokumentet i Adobe Reader ser du att det är certifierat i Visma Addos 
signeringstjänst. Detta garanterar att  innehållet i dokumentet är 
oförändrat.

Du kan verifiera de kryptografiska signeringscertifikaten i dokumentet med 
Visma Addos validator på denna webbsida 
https://vismaaddo.net/WebAdmin/#/NemIdValidation
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Utöver detta dokument kan ett eller flera dokument och bilagor höra till försändelsen.
Alla dokument i försändelsen är listade nedan. I händelseloggen
står alla åtgärder som relaterar till signeringen av dokumentet.

Dokument i försändelsen

Detta dokument
Protokoll NVS 2021-09-17.pdf

Ovanstående dokument och bilagor som lämnats in i signerad form har 
skickats till alla parter via e-post eller en nedladdningslänk. 
Undertecknaden är ansvarig för nedladdning och säker lagring av 
dokument och bilagor.

Ladda ner dokument
Om du som undertecknare har fått en länk där du kan ladda ner 
dokumenten kommer den att vara giltig i upp till 10 dagar efter 
mottagande. Därefter kommer dokumenten att raderas från Visma Addo.
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Protokoll 
Lokal Närvårdssamverkan Ulricehamn  
17 september 2021 
Tid: 08:30-10:00 


Plats: Teams 


Omfattning:  §34 - §44 


Närvarande 
Magnus Andersson Neumann  ordförande  Ulricehamns kommun 


Lena Frimansson  sekreterare  Ulricehamns kommun 


 


Anna-Lena Ingelhag tf vårdcentralchef Närhälsan 


Malin Anell  enhetschef   Närhälsan Rehab R7 


Marie-Louise Borén tf klinikchef  Folktandvården Ulricehamn 


Björn Bonnevier verksamhetschef Hälsobrunnens Vårdcentral 


 


Anna-Karin Asp Berg verksamhetschef Ulricehamns kommun 


Nina Landström verksamhetschef Ulricehamns kommun 


Ann-Christin Efraimsson verksamhetschef Ulricehamns kommun 


Elvy Johansson MAS  Ulricehamns kommun 


Julia Eriksson folkhälsostrateg  Ulricehamns kommun  


Gülsen Özdenkos barn- och utbildningschef Ulricehamns kommun 


 


Frånvarande 
Elena Exner vårdenhetschef  SÄS Vuxenpsykiatri   


Ulrika Bramstång Bengtsson  vårdenhetschef  SÄS Barn och ungdomspsykiatri 


Johan Leo Bergfors vårdenhetschef  SÄS Ortopedi/Geriatrisk och 


              akutvårdsavdelning/Osteoporosmottagning 


Fanny Johansson verksamhetschef Attendo 


Kristina Rosenberg verksamhetschef Ulricehamns kommun 


 
Inbjudna 
Maria Glemfelt Utvecklings controller/ SIP-samordnare SÄS 


Helen Simonen SIP samordnare Närhälsan 


Linda Petersson enhetschef  Ulricehamns kommun 


 
 


 


§34 Mötets öppnande 


Ordförande hälsar alla välkomna. 


 


§35 Föregående mötesprotokoll 


Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna. 


 


§36 Fastställande av dagordning 


Dagordning godkänns. 


 







 
 


 


§37 Val av justerare 


Anna-Lena Ingelhag utses att jämte ordförande justera dagens protokoll. 


 


§38 Rapport från delregionalsamverkan 


Mötesordförande ger rapport från senaste delregional samverkan. 


Se Närvårdssamverkan hemsida. 


 


§39 Fortsatt arbete med SIP 


Maria Glemfelt ger information om arbetet med SIP, Stärkt arbete med SIP i 


Södra Älvsborg! Viktigt att i vårdbegäran ange om det finns SIP sedan tidigare. 


 


Närhälsan 


SIP samordnare Helen Simonen. 


 


Vårdcentral Hälsobrunnen 


SIP samordnare Annicka Rolfsson och Eva Claesson. 


 


Primärvård Rehab 


Primärvård rehab har SIP samordnare centralt. 


 


Folktandvård 


SIP berör inte deras arbete i nuläget. 


 


Ulricehamns kommun 


SIP samordnare är Emilia Svensson. 


 


Linda Petersson enhetschef vid rehabenheten samt aktiv i nuvarande  


vårdplaneringsteam i Ulricehamns kommun kommer att medverka vid SIP  


samordnarnas uppstartsmöten.  


 


Anna-Karin Asp Berg delger att det råder fundering gällande SAMSA och den 


interna sekretessen. 


 


Elvy Johansson MAS önskar vara delaktig i arbetet med SIP. 


 


Ann-Christin Efraimsson nämner att gällande psykiatri och LSS så använder man  


SIP och viktig part är här Primärvården. SAMSA, sekretess blir då en fråga eftersom  


det blir fler parter? Då vissa brukare inte är inskrivna i hemsjukvård uppstår 


emellanåt problematik gällande vårdbegäran. 


Socialpsykiatrin och individ- och familjeomsorg, där förekommer SIP och då ofta i 


samverkan med sektor lärande. 


 


Gülsen Özdenkos delger att de arbetar med de olika modellerna och skolutveckling  


och stöd är informerade. En mötesstruktur är framtagen och man ser positiva resultat. 


 


Beslut: SIP blir en stående punkt vid Lokal Närvårdssamverkan. 


 







 
 


 


§40 Utvärdering sommarperioden 


Alla närvarande parter rapporterar om att sommaren varit ansträngd. Ulricehamns 


kommun arbetar med en utvärdering av rekryteringsprocess och man ser till 


möjlighet av ett ökat samarbete där vissa moment kan samordnas, exempelvis 


introduktion. 


 


§41 Statsbidrag – Läkarmedverkan i kommunal äldreomsorg 


Mötesordföranden informerar om riktat statsbidrag gällande Läkarmedverkan i 


kommunal äldreomsorg, finns det tankar om detta i regionen? 


Beslut: Maria Glemfelt för frågan upp i organisationen och återkopplar. 


 


§42 Coronapandemin 


Ulricehamns kommun 


Man ser att vaccination i kombination av skyddsutrustning har gett positivt resultat. 


Inga smittade brukare sedan juni månad. Dock är personal uppgivna över att använda 


skyddsutrustningen. Smittspårning och egen test av vår personal fortgår.  


Egna restriktioner i Ulricehamns kommun gällande skyddsutrustning vilket har 


medför att övriga smittsamma virussjukdomar har minskat. 


 


SÄS 


I dagsläget vårdas 11 st coronapatienter varav respiratorvård av 1 patient. 


Akutmottagning har mycket besök relaterat till Covid-19. 


 


Hälsobrunnen 


Statistik från regionen om vaccinationsläget i Västra Götaland visar att Ulricehamn 


ligger i topp tio med ett medelvärde på 80 %. Vaccinationer kommer att påbörjas till 


ungdomar 12 år och uppåt.  


2 oktober, stora vaccinationsdagen, en kampanjdag för vaccination där Hälsobrunnen 


medverkar. 


 


§43 Ulricehamns kommuns deltagande i NAV-teamet 


Information om att Ulricehamns kommun nu är deltagande i NAV-teamet. 


 


§44 Övriga frågor 


Anna-Karin Asp Berg 


Brukare med psykisk ohälsa vid vård- och omsorgsboenden, svårigheter med att få 


läkarkontakt gällande behandling. Viktigt med bedömning och rätt behandling. Hur 


tänker man? 


 


Dialog: 


Hälsobrunnen; Vi har ansvar, har vi från Hälsobrunnen felat så önskar man få besked 


om det. Tacksam för dialog om detta. 


Närhälsan; Instämmer med Hälsobrunnen. 


 


Beslut: Analys av avvikelser via MAS och verksamhetschef som arbetar vidare med 


frågan tillsammans med berörda enhetschefer.  


 







 
 


 


 


Nästa möte 


2021-11-26 Teams 


 


Mötet avslutas  
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